

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Andreas Sebastian Brandt.

Brandt, Andreas Sebastian

Halle (Saale), 30.01.1712

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-229197](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-229197)

et benignitatem abunde expertus, quippe, cum non haberem, quo vel tres menses hic sustentarer, factum est, ut d. 15. Nov. an: præter: in numerum illorum, qui in Arithmetica et Calligraphia præparandi erant ad futuras informationes in Orphanotropheo suscipiendas, receptus sim, simulq; victum ordinatum in eodem invenirem. Pro quibz beneficiis, ut pro virili gratum me præbeam, largire mihi, o Deus meq; Spiritum Tuum per viscera misericordiae Tuae, Tibi interea Domine, sit laus, honor et gloria in ævum, Amen.

Hala d. 29. Jan.

1712.

Andreas Sebast. Crantz Han-
noveranus.

Osteroda Anno 1680. Die 31. Oct.
a Patre Georgio Crantz et matre
Dorothea Bohn natus, ibidemq;

400
educatus institutiones scholasticas
excepi a Domino Rectore N. Wernero,
postea quia domicilium nostrum
igne fatali consumptum erat, hic
Hala per dimidium anni in Peda-
gogio Regio, quod Glaucha est, linguis
et doctrinis mihi necessariis imbutus
Academicam a Domino Professore Ioan-
ne Samuele Strykio, p. f. Prorectore
magnifico Anno 1796 in numerum studio-
forum receptus, vixi vitam Collegia
Theologica omni diligentia frequentans.
Necessitate cogente in Holsatiam
migravi et Fridericopoli per 5. annos
a fidei puerorum informatione fui consti-
tutus. Hisce peractis, iterum proterito
anno, mense Augusti ex Holsatia redi
in Orphanotropheo d. Nov. mense ordinaria
particeps factus jussu Domini Inspectoris
mensarum hac inscripsi die 3 ante calen-
das Februarij, 1792.